
Blanes retira el punt de la disc�rdia del nou pla urban�stic per

poder aprovar-lo

L«equip de govern fa marxa enrere i por tar� el POUM a votaci� sense

incloure la regularitzaci� de les ampliacions ilálegals dels c�mpings Bella

Terra i Blanc d«Eivissa

Blanes retira el punt de la disc�rdia del nou pla

urban�stic per poder aprovar-lo

Despr�s de mesos de negociacions, cr�tiques, debats i

picabaralles, l«equip de govern de Blanes (CiU i PSC, excepte ERC)

ha decidit fer marxa enrere i retirar l«element de la disc�rdia del nou

Pla d«Ordenaci� Urban�stica Municipal (POUM): la regularitzaci� de

les ampliacions ilálegals fetes durant anys pels c�mpings Bella

Terra i Blanc d«Eivissa. Aix� ho va conf irmar ahir l«alcalde, Miquel

Lupi��ez (PSC), precisant que la segona negativa de l«assemblea

d«ERC a aprovar el pla si es mantenia aquesta legalitzaci�, va ser

culminat per prendre la decisi�. ÇAmb el No d«ERC no ten�em el

supor t necessari per tirar endavant el nou POUM, i l«hem d«aprovar ja per no paralitzar m�s temps la construcci�

urban�stica al municipiÈ, va explicar el batlle blanenc qui va puntualitzar que esperen aix�, obtenir el consens de

tots els grups municipals per aprovar el POUM en el ple del pr�xim 29 de juny.

I �s que a principis d'abril, una sent�ncia del Tribunal Suprem va anulálar def initivament el pla urban�stic del 2010.

Ja hi havia una sent�ncia en la mateixa l�nia del TSJC de mar� de 2015, que tant l«ajuntament com la Generalitat

havien recorregut. Des de llavors, el municipi es regeix pel planejament del 1981, motiu pel qual en el ple de

l«abril passat i a falta de consens per aprovar el nou pla urban�stic, es va optar per suspendre la tramitaci� i

atorgament de llic�ncies d«obres per un per�ode m�xim d'un any. ÇSeguim pensant que els c�mpings s�n

imprescindibles per Blanes, per� intentarem buscar altres punts de trobada amb els grupsÈ, va remarcar

Lupi��ez.

Tot i aix�, el batlle va remarcar per�, que entre l«aprovaci� inicial del pla i la def initiva hi haur� un per�ode

d'exposici� p�blica durant el qual els propietaris dels c�mpings afectats podran presentar alálegacions. I �s que

per Lupi��ez aquest temps d«espera pot ser clau perqu� el Depar tament de Territori de la Generalitat i l«Ag�ncia

Catalana de l«Aigua (ACA) def ineixin Çel model de gesti� i els usosÈ de les zones deltaiques de Catalunya. Pel

que fa als afectats -Bella Terra i Blanc d«Eivissa- Lupi��ez va exposar que van rebre la not�cia amb ÇestuporÈ.

Ç�s m�s positiu per Blanes por tar un POUM sense c�mpings i que no el tombin, que un amb c�mpings i que no

s«aprovi. �s el mal menorÈ, va afegir.

Cr�tiques de l«oposici�



Aquest canvi sobtat de decisi� per par t de l«equip de govern, va agafar ahir desprevinguda l«oposici�, alguns dels

quals van recordar que dimar ts passat, el mateix Lupi��ez va af irmar que estaven Çobligats per llei a

incorporarÈ la regularitzaci� dels c�mpings en el nou POUM. ÇM«alegra saber que el qu� dimar ts era ilálegal, ara

ja sigui legalÈ, va ironitzar el regidor d«ICV-EUiA, V�ctor Catalan, qui tot i aix�, va celebrar Çel canvi de posici�È de

l«equip de govern. Per Catalan primer cal aprovar el nou pla urban�stic i despr�s, si els interessats volen tramitar

canvis Çho facinÈ. ÇNo t� sentit seguir hipotecant i perjudicant el poble pels interessos de dos empresarisÈ, va

exposar l«edil ecosocialista qui va avan�ar que el sentit de vot el decidiran en la pr�xima comissi� municipal.

Per la seva par t, Cs ja t� clar el seu vot, que ser� una abstenci�. ÇTreure els c�mpings del POUM va ser la

proposta que nosaltres vam fer inicialment i en un informe t�cnic elaborat per l«equip de govern ens van dir que hi

havien d«anar obligat�riamentÈ, va criticar l«edil Sergio Atalaya qui va precisar que no votaran en contra del pla

Çper respecte als treballadorsÈ. ÇL«equip de govern ha mostrat una debilitat tremenda sor tint per la por ta del

darrere. Blanes no s«ho mereix aix�È va afegir.

I els que inicialment preveuen votar en contra s�n els regidors de Batega. ÇDes del principi hem dit que aquest

no �s el nostre pla urban�sticÈ va dir el regidor Jordi Urgell qui va concretar que el sentit de vot el decidiran

def initivament en una assemblea. Tamb� la CUP seguir� votant negativament a aquest pla. ÇHo hem dit sempre

que per nosaltres el POUM �s m�s que el tema dels c�mpings i que el que volem �s un model de pobleÈ, va

valorar la regidora Clara Castrillo.

ERC en canvi, votar� ara a favor del nou pla, de manera que si el regidor del PP, Salvador Tordera tamb� hi votes

favorablement, f inalment s«aprovaria per majoria. ÇVam dir que si es treien els c�mpings del POUM,

l«aprovar««iem i �s de coher�ncia i respecte al pacte de govern que ho femÈ, va dir el por taveu republic� Ëngel

Canosa.

Sancions pendents

Respecte a les sancions imposades pel consistori el mes de mar� passat a aquests dos c�mpings per fer

ampliacions ilálegals, Lupi��ez va especif icar que totes dues han estat recorregudes judicialment pels seus

propietaris. En concret, al Bella Terra se li va posar una multa d«1,5 milions d«euros per construir diferents

edif icacions sense llic�ncia en s�l no urbanitzable de protecci� agr�cola. I a l«altre c�mping, el Blanc d«Eivissa,

una d«1,2 milions d«euros, pels mateixos motius.
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